
 

 

 

 الإفصاح عن قرار مجلس الإدارة

 

يسررإدارةإشدكررإلعدةاء لرراقداش.ا.ررعد)"ا"ش"شد"(ةاكررإلع( دناا يانررعدةررلدركشررندارةإشدةاكررإلعد لد

 د ةارسررتررإيلدنه ررقد  لررادًرسررل.ددعصررن إتحُرري.دةشرررادًلررادًرررلدةاايةررعدةاءارررعداسرر  دةارررا  د 

ير د نإد12عدةار ءلررشدنتراإي داشكرإلداءاريرع يدةكتراشدةاكرءيعدةاءر ريعدة اشلإةإةتدةاتيدةتخذت

نيسرعدد25"3 (ت زيعد إناحد لريرعدن ة.رعدد د لراد .إهدركشندةلإرةإشد د لردتلإإدراديشي:د2023

د31اشساادةا ةحردرلدةلأإنراحدةارحتكرزشد  رلدةالر ةةادةاراايرعدةارر.لرعداشسر عدةاراايرعدةار تايرعد ريد

ةشر دةارسرايريلد ريدةاكرإلعدةارررإكيلدةشر د.اةررعدةارسرايريلدةارسركشعدارر دد2022 ريسررنإد

د("د2023دي اي د20 ياشرلاصعد ةلإيرةشد)"ا"ش"ادلراد دكإلعدرسل.

 

 

 

 

 

_________________________ 

  حرردزةيإدحرردةاءنإي

 /درسؤ  دةلإ صاحدإةيندةاكؤ لدةاراايع

 

 

 

 



 

 

Board of Directors resolution’s disclosure 

 

The management of the Phoenix Power Company SAOG (the “Company”) on 

behalf of the Board of Directors of the Company advises the Capital Market 

Authority, the Muscat Stock Exchange and the investors’ community that in 

accordance with the resolutions passed at the Ordinary General Meeting of the 

Company on the 12th April 2023 and as resolved by the Board of Directors: “To 

distribute cash dividend of Baizas 3.25 per share, out of the retained earnings as 

per the audited financial statements for the financial year ended 31st  December 

2022 to the shareholders of the Company who are registered in the Company’s 

shareholders’ register with the Muscat Clearing & Depository Company SAOC as 

on 20th  July 2023.” 

 

 

 

_________________________ 

Ahmed AL Abri 

Chief Financial Officer / Disclosure Officer  
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